
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 47 vedr. L 118 (Alm. del), 
som Folketingets Sundhedsudvalg har stillet til inden-
rigs- og sundhedsministeren den 7. februar 2007 
 

Spørgsmål 47: 
”Finder ministeren det tilfredsstillende, at denne sag ender med, at mange 

ikke får nogen erstatning, at nogen får mellem 30.000–60.000 kr., og at – 

måske – nogle få bliver tilkendt store beløb?” 

 

Svar: 
Jeg finder det helt tilfredsstillende, at de af lovforslaget omfattede patienter 

med livstruende kræftsygdomme m.v., der måtte være påført skade som 

følge af mangler ved Sundhedsstyrelsens sagsbehandling af indberetninger 

i henhold til reglerne om maksimale ventetider, sikres mulighed for at blive 

behandlet og i givet fald få udbetalt erstatninger efter helt samme regler og 

helt på lige fod med alle andre patienter, herunder patienter med livstruen-

de kræftsygdomme m.v., der måtte være påført skade som følge af deres 

behandling i sygehusregi uden forelæggelse for styrelsen. 
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